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RIOLERING “GOUDEN” DRIEHOEK 

WEEK VAN DE SENIOREN: EEN SUCCES! INTER- 
GEMEENTELIJKE 
SAMENWERKING 
DRUIVENSTREEK 
De IGS is een samenwerking voor 
en met alle vrijetijdsactoren van 
Overijse, Hoeilaart, Tervuren, 
Huldenberg en Bertem. De Uitpas 
is een van de eerste resultaten. 
Hiermee kan je deelnemen aan op-
tredens, voorstellingen en met je 
pas over heel Vlaanderen punten 
verzamelen, die op hun beurt weer 
kortingen of andere voordelen op-
leveren. De eerste “NOEN” werd 
verdeeld in alle bussen van de 5 ge-
meenten. In de 27 pagina’s tellende 
brochure staat het vrijetijdsaan-
bod in de regio voor iedereen met 
tijd overdag. Deze brochure wordt 
tweemaal per jaar verspreid.

VERLED OVERIJSE  
Je hebt het ’s avonds al gemerkt. 
In verschillende straten is er een 
nieuwe verlichtingsvorm aanwe-
zig. De “klassieke lampen” wor-
den systematisch vervangen door 
ledlampen (we verLEDden dus). 
Ledlampen verbruiken immers veel 
minder energie. Een goede zaak 
voor de gemeentelijke financiën. 
Het verledden is dan ook een ver-
vangprogramma waaraan een te-
rugverdieneffect is gekoppeld. Maar 
vooral is er minder CO2-uitstoot. 
Daarom worden straten met ener-
gieverslindende lampen het eerst 
aangepakt. Waar het kan en nuttig 
is, worden ook vleermuisvriende-
lijke ledlampen (amberkleurig licht) 
aangebracht.

EEN VERKEERSLEEFBAAR TOMBEEK EN TERLANEN  
Om de verkeersleefbaarheid in de gehuchten Tombeek en Terlanen te verbete-
ren, werd samen met mobiliteitsbureau Vectris een verkeersleefbaarheidsplan 
opgemaakt in combinatie met drie participatiemomenten in mei, juni en oktober 
voor alle inwoners van beide gehuchten. De inspraak van de inwoners is be-

langrijk omdat hun lokale kennis cruciaal is om de kwaliteiten en knelpunten rond 
mobiliteit in de gehuchten te verzamelen.

Tijdens het laatste participatiemoment in oktober konden de inwoners hun voor-
keur kenbaar maken voor de verschillende voorgestelde ingrepen die ze samen 
met de experten opgemaakt hebben. Ze konden zich ook uitspreken over maatrege-
len waarmee ze helemaal niet akkoord kunnen gaan.

Nu is het wachten op het eindverslag van de dienst Mobiliteit en de beslissing van 
het schepencollege. Dit is voorzien begin 2022. 

De oude karakteristieke middeleeuwse straatjes van ons cen-
trum krijgen een algemene “make-over”. Het gebied tussen de 
Stationsstraat, Gebr. Danhieuxstraat en het Justus Lipsiusplein 
krijgt nieuwe riolering en een nieuwe inrichting. Al in 2019 
werd samen met bewoners en school de mobiliteit in deze zone 
aangepakt. Door het inrichten van éénrichtingsstraten werd 
het doorgaande verkeer door de kleine straatjes geweerd en 
werd de schoolomgeving veiliger. In de volgende jaren wor-
den de rioleringswerken door Aquafin ingepland, wanneer de 
werken in de J.B. Dekeyserstraat zijn afgerond. In dat kader 
werd ook de hoekwoning op Heuvelstraat (nr 30) met de Gebr. 
Danhieuxstraat door de gemeente verworven. Het gaat over de 
woning links van de heel smalle doorgang naar het bovenste 
gedeelte van de Gebr. Danhieuxstraat. Deze woning zal gesloopt 
worden. Op deze manier zorgen we ervoor dat de veiligheid van 
het kruispunt en de bereikbaarheid van de woningen in het bo-
venste gedeelte van de Gebr. Danhieuxstraat sterk verbeterd 
wordt voor bewoners, maar vooral ook voor de hulpdiensten en 
huisvuilophaling.

Ieder jaar in november organiseert Overijse, samen met de Seniorenraad, de oude-
renweek. Ondanks corona werden er toch een aantal activiteiten op een veilige ma-
nier georganiseerd. Zo werden er cursussen “online betalen en bankieren”, “leren 
werken met een smartphone” en twee opfrissingscursussen over de verkeersregle-
menten ingericht. Verder stonden er op het programma: een uitstap naar Aalst, een 
filmvoorstelling, een voordracht over klassieke muziek uit begin van vorige eeuw… 

In totaal namen meer dan 285 se-
nioren deel! 

Maar er is meer!
Vorige maand werd de lang be-
loofde beweegbank geïnstalleerd 
aan het Begijntjesbad. Deze bank 
kan gebruikt worden door ver-
schillende generaties en past 
perfect op de vrijetijdssite. En 
in februari organiseren we ho-
pelijk weer het Valentijnsfeest! 
Onze senioren worden zeker niet 
vergeten!!!
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ELFI
Ik ben fier en trots dat Overijse Centrum 
nu ook een dorpsraad heeft. Ze hebben 

er al een paar leuke pro-
jecten op zitten, wat 

de mensen in het 
centrum heeft aan-
gezet om samen te 
komen. Het smaakt 

naar meer!

INGE 
Toen ik in sep-
tember de beel-
den van ons 
dorp op tv zag 
tijdens het WK 
W i e l r e n n e n , 
dan was ik echt 
fier op Overijse. 
Maar vooral op 
onze inwoners. Jullie zijn diegenen die 
ons dorp uniek maken en tonen dat we 
er steeds het beste van maken dankzij 
de vele vrijwilligers. De veerkracht en 
het enthousiasme is groot en dat maakt 
ons authentiek. Overijse groen, Vlaams 
en gastvrij. Dat hebben we dit jaar 
bewezen!

JAN
Ik ben fier op 
het project 
o n t h a r d i n g 
Meeuwenlaan. 
Welgeteld een 
halve eeuw na 
de waanzinni-
ge plannen om in de Meeuwenlaan een 
stadswijk op te trekken (getuige hier-
van de uitgestrekte asfaltvlakte), zal in 
2022 dit asfalt opgebroken worden en 
komt er natuur in de plaats! Deze werf 
kadert in het “Landinrichtingsplan (LIP) 
IJsevallei – fase 1”.

JORIS
Fier ben ik op de inwoners van Overijse 
die onze gemeente mee proper houden. 
Ook fier op hen die zich dagelijks inzet-
ten bij de gemeente en Interrand. Zij 
doen hun best om onze omgeving net te 
houden. Tot slot - en niet het minst 
- ben ik fier op de tal-
loze vrijwilligers 
die het zwerf-
vuil helpen 
oprapen langs 
onze wegen.

LEEN
Bijna elke dag wandel ik door de 
IJsebroeken, het natuurgebied in de 
Dreef naar Huldenberg dat beheerd 
wordt door Natuurpunt. Ik kom helemaal 
tot rust in deze woelige tijden. Het is 
slechts een vijver groot, maar er is zo-
veel te zien. Er wonen bevers, reigers, 
aalscholvers, een ijsvogel, zwanen, gan-
zen, zoetwatermossels, padden, kikkers, 
libellen, bijen en tal van andere dieren. 
E r groeien veel waterplan-

ten zoals lisdodde 
en riet en ook vele 
soorten padden-
stoelen. Kom ken-
nis maken met dit 

pareltje en vergeet 
je verrekijker niet...

LIEVEN
Ik ben fier op de vele 
speelplekjes in onze 
gemeente met speel-
tuigen waar alle kin-
deren naar harten-
lust kunnen ravotten.

MARC
Ik ben fier op ons mooie Overijse met 
zijn wouden, holle wegen, waterpartijen 
en prachtige open ruimten. Zoals hier 
het Terlanenveld (met een mooi aan-
gelegd fietspad!). In de afgelopen co-

ronatijden hebben we 
met z’n allen flink 

wat afgewandeld 
en gefietst en op 
die manier onze 
fantastisch mooie 

gemeente (her)
ontdekt.

JAN
“Ik ben fier op de onze tafeldruif. Fier 
op de serristen die de identiteit van 
Overijse en onze Druivenstreek hebben 
bepaald. Fier op onze inspanningen om 
ons cultureel erfgoed te bewaren en 
vooral op de nog actieve serristen.
Ik draag die fierheid uit bij bezoek 
aan familie en vrienden, tot in West-
Vlaanderen, Limburg, Frankrijk, 
Spanje en zelfs 
Schotland. En 
daar wordt 
onze tafeldruif 
gesmaakt!”.

ik ben FIER op ...

vervolg zie pag 8

JOKE
Ik ben fier op onze geweldige atletiekpiste. De voorbije periode was dit voor veel 
Overijsenaren de plek bij uitstek om toch nog te kunnen sporten ondanks de ver-
plichte sluiting van sportcentra. Niet enkel lopers, maar ook andere 
sporters kwamen en komen hier nog steeds geregeld langs om 
hun conditie op peil te houden. Buiten sporten blijft ook ’s win-
ters belangrijk en dit is op deze atletiekpiste perfect mogelijk 
dankzij de goede verlichting. Ikzelf kijk, na enkele maanden 
verplichte rust, alvast uit naar mijn eerste rondjes lopen in 
2022!

LEO
Zelfs in deze onzekere tijden zetten wij voortdurend in op een 
Bruisend Overijse. Voor zijn verenigingen en voor de actieve 
Overijsenaar. Volgend jaar een nieuwe keuken en sanitair in 
De Rank, een volledige facelift van Den Blank en de Bib, een 
mooie nieuwe speeltuin “Meiveld” en de nieuwe speeltuin 
“Drogenberg”, vernieuwende Druivenfeesten, een actief bezoe-
kerscentrum “Dru!f”, de financiële ondersteuning van de verenigin-
gen en gehuchten, en nog veel meer in de volgende jaren. Daar ben ik 
fier op en maakt mij blij!
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WERKEN…WERKEN…WERKEN  
De inwoners onderaan de Kouterstraat moeten veel werfhinder meemaken. Dit is 
niet vanzelfsprekend, maar wij danken deze inwoners voor hun geduld en mede-
werking. Dankzij het doorstaan van deze hinder kan de IJse nog properder en ecolo-
gisch sterker worden gemaakt. Onder andere “overlopen”, die bij sterke regenval ri-
oolwater in de IJse brengen, worden ontkoppeld. Bij deze gelegenheid (nu de straat 
volledig openligt) wordt ook de toepassing van paddentunnels onderzocht. Hopelijk 
zijn de bevindingen positief en kunnen er nog tijdens de werf paddentunnels wor-
den aangelegd onder de Kouterstraat (van het natuurreservaat IJsebroeken naar 
de poelen van de Zwanenlaan) en onder de Zwanenlaan. 

Belangrijke aandachtpunten zijn: noodzakelijke geleidingswanden en bereikbaar-
heid van de tunnels voor toekomstig onderhoud. Na het einde van deze werken 
wensen we ook een einde van het doorgaand vrachtverkeer door de woonwijk 
Zwanenlaan – Meeuwenlaan. Hierbij denken we aan een aanvullend verkeersregle-
ment en passende verkeerssignalisatie, zodat de politie het beoogde doel van een 
verkeersluwere woonwijk kan handhaven.

LEKP  
Overijse ondertekende mee het “Lokaal 
Energie- en KlimaatPact” (LEKP). Dit 
houdt in dat we ons engageren om o.a. 
gemeentegebouwen zeker 2% energie-
zuiniger te maken, om de CO2-uitstoot 
(van gemeentelijke gebouwen) met 
40% te laten dalen in 2030 (t.o.v. 2015) 

en tegen ten laatste 2030 de openbare 
verlichting te verledden.

Nog een belangrijk onderdeel is de on-
dertekening van het burgemeesterscon-
venant 2030, waarbij we de burgers wil-
len betrekken bij het behalen van onze 
doelstellingen op 4 werven:

1. Laten we een boom opzetten: hierbij 
willen we extra bos en bomen planten in 
elke tuin. Het project “geboorteboom” is 
alvast van start gegaan.

2. Verrijk je wijk: waar we georgani-
seerde energiebesparende renovaties 
in wijken gaan uitvoeren.

3. Elke buurt deelt en is bereikbaar: 
extra laadpunten voor elektrische wa-
gens en fietsen maar ook een autodeel-

systeem uitwerken.

4. Water is het nieuwe goud: ontharden 
van openbare en private ruimten voor 
infiltratie van water, maar ook het her-
gebruiken van hemelwater.

We rekenen ook op de burgercoöpe-
ratieve Druifkracht om ons te helpen 
bij het realiseren van deze doelstellin-
gen. Zij realiseerden al zonnepanelen 
op woonzorgcentra en loodsen in de 
Druivenstreek. Toekomstige initiatie-
ven rond zonnepanelen op de daken 
van inwoners of investeringen in wind-
energie willen we alle kansen geven. 
Wil je ook je steentje bijdragen, dan 
kan je zelf coöperant worden of een 
“aandeel” cadeau doen aan vrienden of 
familie via www.druifkracht.be.

 BURGERPANEL:  
TAKS SHIFT EN BOT
In 2020 organiseerde de gemeente een 
burgerpanel met gelote inwoners van 
Overijse om na te denken over de be-
lastingen in onze gemeente. Op deze 
manier gaven we vorm aan onze belofte 
om de Overijsenaar meer te betrekken 
in de besluitvorming en hem inspraak te 
geven. Een van de adviezen van het bur-
gerpanel was dat de milieubelasting die 
tot nu toe forfaitair werd vastgesteld op 
basis van het aantal leden van het ge-
zin, best anders aangepakt kon worden, 
zodat er meer rekening wordt gehouden 
met de draagkracht van het gezin en 
met het gedrag.

Om hieraan tegemoet te komen besliste 

de gemeenteraad van 30 november om 
enerzijds de forfaitaire milieubelasting 
af te schaffen en anderzijds de afvalwa-
terbelasting of Bijdrage voor Opvang en 
Transport van water (kortweg “BOT”), 
die op de waterfactuur wordt aange-
rekend per m³, op te trekken. Zoals 
beloofd zorgen we ervoor dat de shift 
neutraal is voor de Overijsenaar én voor 

de inkomsten van de gemeente. Door 
echter af te stappen van de forfaitaire 
belasting zullen kleinere gezinnen ge-
middeld minder betalen en zullen voor-
al grootverbruikers, die meer water ver-
bruiken dan 30 m³ per gezinslid, meer 
moeten betalen. Op deze manier wordt 
iedereen aangezet om zuinig met water 
om te springen.

De discussie leidde tijdens de gemeen-
teraad soms tot verwarring bij de op-
positie, die moeite had met de cijfers, 
maar die wel terecht vroeg om ervoor 
te zorgen dat de voorgestelde taksshift 
door de schepen van financiën uitein-
delijk geen belastingverhoging wordt. 
Daarom zullen we zeker na de invoering 
van deze shift in 2022 evalueren of er 
bijgestuurd moet worden.



#Bestuur Onder De Mensen -  december 2021 5

WIJ ONDERSTEUNEN VERENIGINGEN EN VRIJWILLIGERS 

TOUR ELENTRIK 
Het voorbije jaar hebben lokale kunste-
naars van een veertigtal elektriciteits-
kasten ware kunstwerkjes gemaakt. In 
een tweede fase hebben professionele 
kunstenaars op een zestal plaatsen 
grote werken aangebracht. Bijna alle 
werken hebben betrekking op de lo-
kale fauna en flora of verwijzen naar 
onze gemeente als “pittig wielerdorp”. 
Binnenkort zal er een brochure ver-
schijnen waarmee je deze kunstroute 
kan ontdekken. Een kunstige uitstap 
doorheen onze mooie gemeente.

Om onze meer dan 180 verenigingen, 
dorpsraden, vrijwilligers en initiatiefne-
mers te ondersteunen hebben wij met 
een aantal maatregelen getracht de 
moeilijke coronaperiode enigszins te ver-
zachten. Denken we maar aan de door-
startpremies voor de verenigingen, het 
verdrievoudigen van de Applaustoelage, 
het gratis ter beschikking stellen van alle 
infrastructuur tot augustus 2022, budget-
ten voor alle dorpsraden die zij autonoom 
kunnen gebruiken om lokale initiatieven 
te ondersteunen enz.

Drie jaar geleden, bij de aanvang van deze 
legislatuur had Overijse2002-N-VA ook 

beloofd te investeren in de infrastructuur. 
Deze belofte maken wij waar!

-  Den Blank wordt (na 35 jaar) grondig 
aangepakt. Begin januari 2022 verhui-
zen alle bureaus van de dienst pro-
grammatie naar hun nieuwe stek op de 
eerste verdieping. Tegen maart wordt 
het gelijkvloers aangepakt met de een-
gemaakte infobalie waar alle burgers 
met hun vragen over vrijetijd terecht-
kunnen. Verder komt er een lift, het 
sanitair wordt grondig vernieuwd, de 
tentoonstellingsruimte komt naar het 
gelijkvloers waardoor de toegankelijk-
heid wordt verhoogd. In de tweede fase 
in 2023 wordt er een tweede polyvalente 
zaal bijgebouwd om onze verenigingen 
extra ruimte te geven.

-  De Bib zal in deze tweede fase grondig 
worden vernieuwd en tussen Den Blank 

en de Bib komt een leesterras.

-  De nieuwe speeltuin “Meiveld” is een 
paradijs voor de kinderen. Voor de aller-
kleinsten komen er nog enkele speeltui-
gen bij.

-  Het ontmoetingscentrum De Rank in 
Maleizen krijgt midden 2022 een volle-
dig nieuwe keuken en ook de inkom en 
sanitair worden vernieuwd. Alle gebrui-
kers hebben hier ook volledige inspraak 
gehad.

-  In Tombeek zijn de gesprekken verge-
vorderd om uiteindelijk van het vroegere 
Sint-Elooi en de onmiddellijke omgeving 
een ontmoetingsplaats te maken voor 
de Tombekenaren.

Niet alleen beloften. Overijse2002- N-VA 
maakt er ook echt werk van!

OVERIJSE: HOOFDSTAD VAN LUCANUS CERVUS 
Overijse is een van de vier gemeenten in Vlaanderen 
waar het Vliegend Hert, de iconische keversoort, 
nog voorkomt. Ondanks het feit dat er in Overijse 
al heel wat wordt ondernomen voor onze koester-
buur, kan er gerust nog een tandje worden bijge-
stoken. Daarom ondertekende onze burgemeester 
een intentieverklaring ter ondersteuning van een 
LIFE-project rond het Vliegend Hert. Hiermee wordt 
getracht om het Vlaamse soortenbeschermingspro-
gramma (SBP) verder te ondersteunen vanuit de EU 
met een erkend LIFE-project.

CULTUUR IN JE BUURT 
De voorbije twee jaar (omwille van corona) stond “Cultuur in je Buurt” in het cen-
trum in het teken van “75 bevrijding Wereldoorlog II in Overijse”. Bijna twee jaar met 
heel wat activiteiten met als twee hoogtepunten de prachtige tentoonstelling in het 
administratief centrum “De Vuurmolen” en het bevrijdingsfeest op 14 november. 
Overijse2002–N-VA dankt alle vrijwilligers die hieraan hard hebben meegewerkt.

In 2022 trekt Cultuur in je Buurt naar het kleinste gehucht van onze gemeente, 
Terlanen. Een jaar lang worden de verenigingen en de inwoners van het gehucht 
ondersteund bij de organisatie en communicatie van hun activiteiten. Het is de be-
doeling de vrijetijdsactiviteiten te stimuleren en de inwoners van het dorp samen 
te brengen.
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FIETSEN… FIETSEN… FIETSEN…
In februari 2021 werd het fietsbeleids-
plan in Overijse goedgekeurd door 
de gemeenteraad. De mosterd werd 
grotendeels gehaald uit het fietsbe-
leidsplan, dat een werkgroep van 
Overijse2002-N-VA in aanloop van de 
verkiezingen in 2018 had klaargestoomd 
en de thesisstudie van de gemeentelijke 
mobiliteitsambtenaar. 

Als belangrijkste doelstelling wilden we 
de verschillende gehuchten en het cen-
trum onderling met elkaar verbinden 
voor fietsers, rekening houdend met 
belangrijke attractiepolen zoals sport-
infrastructuur, scholen en openbaar 
vervoer. Op deze manier willen we het 
functionele en recreatieve fietsen sti-
muleren (elektrische fietsen zorgen er 
immers voor dat ons uitdagende reliëf 
voor iedereen haalbaar is geworden). 

In september 2021 legde de bevoegde 
schepen een voorstel voor om een aan-
tal fietsstraten aan te leggen. In een 
fietsstraat geldt dat de fietser voorrang 
heeft op het gemotoriseerde verkeer, 
dat niet sneller dan 30 km/u mag rijden 
en de fietser niet mag inhalen. En neen… 

dit gaat niet over een rondje “autobe-
stuurder pesten”! Een doordachte keuze 
van fietsstraten zorgt ervoor dat fietsers 
en wagens via andere wegen hun doel 
bereiken: doorstroming op de hoofdas-
sen voor de wagens en fietsers rijden op 
de parallelle kleinere wegen. Een goede 
aanpak zorgt dat de fietsstraat zichzelf 
handhaaft.

In september gaf de gemeenteraad de 
opdracht om een studiebureau aan te 
stellen om een aantal mogelijke fiets-
straatverbindingen te onderzoeken. 
Deze straten kunnen dan al dan niet om-
gebouwd worden tot een herkenbare en 
veilige fietsstraat in Overijse (zie inzet)

Naast fietsstraten worden natuurlijk 
ook nieuwe fietspaden voorzien waar 
het noodzakelijk is. Zo zullen in de 
Vuurgatstraat en Esdoornenlaan in 
Jezus-Eik fietspaden aangelegd worden. 
En… uiteraard zijn we blij met de ge-
plande aanleg van de nieuwe fietssnel-
weg F204 langs de E411 tussen Jezus-
Eik en Maleizen, onder impuls van het 
Gewest (Werken aan de Ring), waarvoor 
het openbaar onderzoek van de eer-

ste fase vorige maand is afgerond. Bij 
de goedkeuring op de gemeenteraad 
werd op initiatief van Overijse2002-N-VA 
gevraagd de inrichting van het kruis-
punt Esdoornenlaan-Vlierbeekberg af 
te stemmen op de gemeentelijke plan-
nen en te bekijken hoe sluipverkeer ge-
weerd kan worden. Een aansluiting op 
deze fietssnelweg in Maleizen en een 
verbinding met het nieuwe project voor 
Maleizen centrum staan ook nog op ons 
verlanglijstje.

Een nieuw fietspad zal doorheen het cen-
trum van Overijse lopen en de Leegheid 
langs het park van het Groot Huys met 
de IJsevijver verbinden. De lopende 
werken in de J.B. Dekeyserstraat vor-
deren goed! Een nieuwe fietsverbinding 
doorheen het park van de school Het 
Kasteeltje verbindt dan weer de Dreef 
met de gekende “Pensmarkt” in het 
kader van het Landinrichtingsproject 
IJsevallei (LIP). Langs de Grotstraat, 
richting Terlanen wordt een nieuw 
karren-spoor fietspad voorzien tot aan 
Kamp Kwadraat met aandacht voor de 
aanwezigheid van een bunker uit de 
Wereldoorlog. Als compensatie voor 

MARKTHAL 
Onderwijs, het verenigingsleven en 
dus ook ontmoeten, is steeds een van 
de belangrijkste beleidsdomeinen van 
Overijse2002-N-VA geweest. Het project 
“Markthal, site van de toekomst” past 
volledig in dit thema.

Samen met jullie zijn we aan de slag ge-
gaan. Een afvaardiging vanuit de scholen 
(GITO, kleuter- en lagere school, BKO en 
APKO) samen met vertegenwoordigers 
vanuit de verenigingen en geïnteresseer-
de burgers hebben onder begeleiding van 
een studiebureau de contouren van de 
nieuwe site besproken. Het studiebureau 
vertolkte dit allemaal in een haalbaar-

heidsstudie die als basis dient voor archi-
tecten om ermee aan de slag te gaan.

Daarnaast werd ook nagedacht welke 
functies noodzakelijk, wenselijk of niet 
opportuun waren op deze site. Nu is het 
de beurt aan het college om met deze ad-
viezen aan de slag te gaan.

Toch kunnen we al een tip van de slui-
er oplichten: er werd gekozen voor de 
“groenterrassen” als concept. Hierbij 
staan groene ruimte, transparantie en 
een plek voor ontmoeten centraal.

Natuurlijk gaat er ook veel aandacht naar 

de infrastructuur nodig voor de scholen, 
niet het minste naar de noodzakelijke 
ateliers voor het GITO.

Het betrekken van jullie, inwoners van 
Overijse, is bepalend in dit project. Jullie 
kunnen dan ook op ons rekenen dat we 
jullie op de hoogte houden van elke stap 
die in dit project gezet wordt.

Overijse2002-N-VA volgt dit 
dossier op de voet op, deze 
site wordt het kloppend 
hart van ons centrum.
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Om een veilige fietsverbinding tussen het centrum en Jezus-Eik 
te maken wordt de verbinding via de Korenarenstraat en Hendrik 
Consciencelaan als “quick win” onderzocht. Meer fundamentele ingre-
pen zijn nodig om het vervolg in de Kastanjedreef en Witherendreef, 
die nu al fietsstraat is, aan te pakken en een consistent straatbeeld te creëren 
voor een veilige fietsstraat.

Tussen het centrum en Maleizen bekijken we de heraanleg van de Bredestraat 
langs de voetbalvelden van de Hagaard (ook in het kader van sluipverkeer) en 
verder de verbinding via de Langeweg tot aan het station van Terhulpen, in over-
leg met deze laatste. Niet opgenomen in het project momenteel, maar wij vinden 
het toch belangrijk dat er in de toekomst ook een aansluiting wordt voorzien op dit 
traject voor de gemeenteschool in de Schoolstraat en de Lotharingenkruisschool.

Tussen het centrum en Eizer is een mooie bestaande verbinding via de Ballingstraat 
de kern van het traject. Aansluitend worden de Hellekouter, Schapenweg en 
Lindaal in het plan opgenomen tot aan de school.

deze verhardingen gaat de gemeente in 
op de vraag van Natuurpunt om elders in 
“Terlanenveld” een extra foerageerplek 
te voorzien voor de veldvogels. En over 
de mobiliteitsplannen voor Tombeek en 
Terlanen lees je elders meer… 

Het is duidelijk dat we met bovenstaan-
de plannen - eens uitgevoerd - al een 
heel eind op weg zijn om onze doelstel-
ling, het verbinden van alle gehuchten 
met het centrum op een fietsvriende-
lijke manier, voor een groot deel waar 
te maken.

CV MET U? 
Onze kinderen en jongeren hebben 
het de voorbije jaren wegens de pan-
demie niet onder de markt gehad. 
Overijse2002–N-VA is zich hiervan ter-
dege bewust. Het is belangrijk te luiste-
ren naar hun noden en te zoeken naar 
mogelijke oplossingen en remedies.

De Jeugdraad heeft hierin een duidelijke 
inbreng en heeft het voorbije anderhalf 
jaar zijn verantwoordelijkheid genomen, 
waarvoor dank. 

Daarnaast geven zij als spreekbuis ad-
viezen over thema’s die de jeugd aan-
belangen. Bij wijze van voorbeeld is de 
jeugdraad - net als alle andere raden - be-
trokken bij het participatietraject rond de 
toekomst en invulling van de Markthal.

Een van de initiatieven die Overijse heeft 
georganiseerd was Radio Çava: met mu-
ziek als leidraad, trachten de moeilijk 
momenten te verzachten en te luisteren 
onder de noemer: çava met u?

Er werd ook een nauwe samenwer-
king opgestart met het JAC (Jongeren 
Adviescentrum) binnen het Huis van het 
Kind. Een welzijnswerker gaat actief 
jongeren ondersteunen en begeleiden. 

Het project “A Place Called Home” een 
samenwerking tussen OCMW en JAC 
werd opgestart. Jongeren (- 25 jaar) 
die even tot rust willen komen en waar-
voor thuis wonen niet meer mogelijk is, 

wordt tijdelijk een huisvesting aangebo-
den samen met een begeleidingstraject. 

Voor de kleinsten zijn we heel erg blij dat 
er - naast het centraal gelegen Meiveld 
- een nieuwe speeltuin is bijgekomen 
ter hoogte van de Drogenberg. Voor de 
kleinsten, een bezoekje zeker waard.

Overijse2002–N-VA blijft de trekker om 
te investeren in en voor onze jeugd.



OLIVIER
Ik ben fier om in Overijse te wonen waar 
er veel te doen is voor gezinnen. Naast de 
vele door de gemeente georganiseerde 
activiteiten, kunnen mijn kinderen hier 
gemakkelijk hun hobby uitoefenen. 
De ene gaat tennissen op de tennister-
reinen aan de Zuidflank (binnenkort op-
gewaardeerd), de andere gaat zwemmen 
in het vernieuwde zwembad en de derde 
zoon gaat fietsen met de MTB-club. Ten 

slotte volgt mijn 
dochter pianoles 
en ballet bij de 
APKO. In deze 
moeilijke tijden is 
het belangrijk dat 
kinderen kunnen 
bewegen!

STEFAN
Ik ben fier dat het fietsbeleids-
plan dat we met een gemotiveer-
de werkgroep van Overijse2002- 
N-VA hebben opgemaakt, eindelijk in uit-
voering is gegaan. Het grootste deel van 
onze plannen heeft zijn weg gevonden in 
het gemeentelijke fietsbeleidsplan. Ik kijk 
ernaar uit om met de familie op een vei-
lige manier door heel Overijse te kunnen 
fietsen. De nieuwe fietsverbinding tussen 
de leegheid en het Stationsplein, door-

heen het park van het 
Groot Huys in pa-

rallel met de J.B. 
Dekeyserstraat 
wordt een echt 
pareltje!

SARA & JEROEN 
We zijn fier op het sterk uitgebouwde 
wandel- en fietsnetwerk in Overijse. 
Afgelopen jaar hebben wij heel veel nieu-
we wandelingen ontdekt via de knoop-
punten van het wandelnetwerk. Deze leid-
den ons door prachtige velden, paadjes 
en holle wegen waarvan we sommigen 
nooit eerder gezien hadden. Ze vormen 

een welgekomen ontspan-
ningsplek ten tijde van 

COVID-19. Laat ons 
ze koesteren en 
waarderen, ook na 
de coronacrisis!

TOM & KOENRAAD
Fier op alle vrijwilligers in Overijse. Heel 
wat organisaties en verenigingen kunnen 
rekenen op vrijwilligers, mensen die klaar 
staan om anderen te helpen en dat is on-
betaalbaar. Elk van hen draagt zijn/haar 
steentje bij en doet dit met veel plezier. 
Of het nu gaat over een sportclub, cultu-
rele activiteit of vaccinatiecentrum, iedere 
keer zijn ze aanwezig om anderen een 
leuk moment te bezorgen of de gemeen-
schap belangeloos te helpen. Onze typi-
sche dorpsgemeenschap en de samen-
horigheid die daaruit voortvloeien zorgt 
voor een ijzersterke vrijwilligersbasis 
die ons dorp zo fijn om in te leven maakt. 

Daar zijn wij FIER op!

VERA & MONIQUE
Ik ben fier op het Park van Maleizen: jeugd-
lokalen voor Chiro Maleizen, speeltuin 
voor de kleinsten, troostplek van Ferm 
Maleizen! Het Park Michiels in Maleizen 
is dankzij de inzet van Overijse2002-N-
VA in de afgelopen jaren flink opgewaar-
deerd. Het wordt in elk seizoen goed on-
derhouden en met name in het voorjaar 
komen de geplante bloembollen helemaal 
tot hun recht. Het park is een geschikte 
plaats voor sport, spel, ontspanning en 
bezinning voor jong en oud. 
Door het uitbouwen en vernieuwen van 
de speeltuin kunnen de kleintjes zich he-
lemaal uitleven, terwijl de ouders gezel-
lig keuvelen aan de picknicktafels. I.s.m. 
Ferm werd er een troostplek ingericht, 
waar men even kan bezinnen. Ook de boe-
kenruilkast aan de Rank is het resultaat 
van de samenwerking tussen Ferm en de 
gemeente. 
Chiro Maleizen organiseert er elke zondag 
leuke activiteiten en heeft er zijn heem. 
Binnenkort wordt er een nieuw opberglo-
kaal gebouwd. Ook het verenigingsleven 
van Maleizen kreeg een nieuwe boost 
met het faciliteren van de uitbating van 
de CHALET. Gewoon een 
rondje lopen, een voet-
balwedstrijdje, een 
korte wandeling, 
een boek lezen, … 
alles kan!

ik ben FIER op ...
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De komende maanden keert Overijse2002-N-VA Overijse helemaal binnenste-
buiten. We nemen je mee met de fiets of te voet doorheen Overijse en al zijn 
gehuchten!. Trek je wandelschoenen aan en ga op zondag telkens tussen 14u 
en 17u mee op pad! De leden van Overijse2002-N-VA staan klaar om tijdens 
elke wandeling toelichting te geven bij de geplande projecten in elk van onze 
dorpscentra. Waar zijn we mee bezig en wat werd er allemaal al gedaan? Hou je 
brievenbus en sociale media in de gaten voor de concrete planning.
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23 januari Tombeek  •  13 februari Terlanen  •   27 maart Maleizen,  
17 april Eizer  •  8 mei Jezus-Eik  •  12 juni Centrum


